

No. 202406/287

الرقم: ت.ع.م./٢٨٧/٢٤٠٦-٢٠٢٤

Date: 09/06/2024

التاريخ: ٠٩/٠٦/٢٠٢٤ م

Subject: The media campaign for Hajj season 1445 AH

الموضوع: الحملة الإعلامية لموسم حج ١٤٤٥هـ

Dear CEO,

سلمه الله

سعادة/الرئيس التنفيذي

Dear CCO,

سلمه الله

سعادة/مسؤول الالتزام

Greeting,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته.

Reference to the Insurance Authority (IA) roles in boosting insurance awareness among the community, and based on the its powers vested in Council of Ministers Resolution No. (85) dated 28\01\1445AH, and the Cooperative Insurance Companies Control Law issued by Royal Decree No (M\32) dated 02\06\1424AH and its Implementing Regulations.

انطلاقاً من أدوار هيئة التأمين في رفع الوعي التأميني لدى المجتمع، واستناداً إلى الصلاحيات الممنوحة لهيئة التأمين بموجب تنظيمها الصادر بقرار مجلس الوزراء رقم (٨٥) وتاريخ ٢٨/٠١/١٤٤٥هـ، ونظام مراقبة شركات التأمين التعاوني الصادر بالمرسوم الملكي رقم (م/٣٢) وتاريخ ٢٠٢٤/٠٦/٠٢هـ ولائحته التنفيذية.

We inform you of the adoption of the media campaign for Hajj season 1445 AH according to attached content to this Circular.

نفيدكم باعتماد الحملة الإعلامية لموسم حج ١٤٤٥هـ وفقاً لما يتضمنه العرض التوضيحي المرفق بهذا التعميم.

Therefore, companies must interact and publish the media content contained in the attachment through their official social media platforms as mentioned in the attachment. The final report of the media campaign shall be submitted to IA within two weeks from the end of the campaign on 17/06/2024.

عليه، يتعين على الشركات التفاعل ونشر المحتوى الإعلامي الوارد في العرض التوضيحي عبر منصات التواصل الاجتماعي الرسمية المشار إليها في العرض. وتلتزم الشركات برفع التقرير النهائي للحملة الإعلامية للهيئة خلال أسبوعين من تاريخ انتهاء الحملة الموافق ١٧/٠٦/٢٠٢٤م.

للاطلاع والعمل بموجبه.

To be informed and comply with,

Kind Regards,

مع وافر التحية،

Laws, Regulations, & Policies Department

إدارة الأنظمة واللوائح والسياسات

Scope:

- Insurance and/or Reinsurance Companies.
- Najm for Insurance Services.

نطاق التوزيع:

- شركات التأمين و/ أو إعادة التأمين.
- شركة نجم لخدمات التأمين.